

To: **China Construction Bank (Asia) Corporation Limited**
致： **中國建設銀行（亞洲）股份有限公司**



STREAMING STOCK QUOTE SUBSCRIPTION FORM 串流股票報價認購表格

A. Customer Information 客戶資料

Customer Name 客戶姓名	
CIF Number 客戶號碼	Contact Phone Number 聯絡電話號碼

B. Subscription Instruction 認購指示

Effective Date 生效日期	Length of the Subscription Period (maximum 12 months) 認購期(以 12 個月為限) month(s)月
Streaming Stock Quote Monthly Fee 串流股票報價月費計劃	<input type="checkbox"/> Online Banking Quote Winner + AASTocks Financial News 網上銀行股勝通 + 阿思達克財經新聞 HK\$380 per month 每月港元\$380
	<input type="checkbox"/> Online Banking Quote Winner + AASTocks Financial News 網上銀行股勝通 + 阿思達克財經新聞 <input type="checkbox"/> AND 及 StocksLink Mobile Securities Trading App 「建」證在線手機證券交易應用程式 HK\$395 per month 每月港元\$395
Total Amount 總額	HK\$ 港元

C. Payment Method 付款方式

Paid By 付款	<input type="checkbox"/> Debit Account No. : 扣除本人/吾等在中國建設銀行(亞洲)結賬戶口 <input type="checkbox"/> Cash 現金支付
------------	---

Please read the following terms and conditions before apply:

請於申請前詳閱以下的服務條款及條件:

1. Streaming Stock Quote Service is supplied by third party information provider and the Bank grants to a customer a non-transferable and non-exclusive license to use the Streaming Stock Quote Service subject to these Terms and Conditions.
串流股票報價服務乃跟據第三者提供之資料，本行授予客戶使用之服務為不可轉讓及非獨家之許可證。
2. The Bank shall have the right to determine from time to time the nature, type and quantity of the Information to be made available under the Streaming Stock Quote Service. The bank may make available additional types of information or remove any existing information at any time.
本行有權不時決定根據串流股票報價服務下提供之資料之性質、種類及數量。本行可於任何時間提供其他種類之資料或剔除任何現有資料。
3. The maximum subscription period of the Streaming Stock Quote Service is 12 months.
串流股票報價服務之認購期最長為 12 個月。

4. The service monthly fees are subject to change from time to time without prior notice. For detailed information about our service charges, please refer to our Schedule of Service Fee.
服務月費可隨時調整而無須另行通知。如欲查詢有關收費的詳情，請參閱本行的服務收費表。
5. Paid fees are not refundable except otherwise specified by the Bank.
凡已支付之費用不可退還，本行另行規定者除外。
6. The Bank is entitled to prescribe any conditions subject to which the Streaming Stock Quote Service is provided to a customer including, without limitation, any time period within which the Streaming Stock Quote Service will be available.
本行有權訂明在計劃下向任何客戶提供串流股票報價服務的任何條件，包括但不限於串流股票報價服務的供應期限。
7. Any Streaming Stock Quote Service supplied by a third party information provider may be subject to any conditions prescribed by that provider. A customer has to address and resolve any comment, claim, complaint or dispute concerning the Streaming Stock Quote Service (whether concerning availability, quality or quantity) to and with the provider who provides or supplies the Service.
串流股票報價服務可能受限於該供應商訂明的任何條件。任何客戶對於串流股票報價服務的任何意見、申索、投訴或爭議(不論關於串流股票報價服務的供應、質量或數量)，必須向提供或供應串流股票報價服務的供應商提出及跟該供應商解決。
8. The Bank assumes no responsibility of any kind or nature in relation to the Streaming Stock Quote Service supplied by the third party information provider. The Bank does not endorse the provider or the Streaming Stock Quote Service supplied by the provider nor does the Bank provide any guarantee or warranty relating to the provider or the Streaming Stock Quote Service supplied by the provider. Any information or materials about the provider or the Streaming Stock Quote Service made available via the Online Banking are not and shall not be regarded as representations or warranties given by the Bank in relation to the relevant provider or Streaming Stock Quote Service, and the Bank has no duty to investigate or verify the accuracy or completeness of such information or materials before making them available via the Online Banking.
對於第三者提供或供應的串流股票報價服務，本行無須承擔任何種類或性質的責任。對於第三者供應商或由其提供或供應的串流股票報價服務本行不表示加許，亦不提供任何擔保或保證。透過網上銀行提供的關於供應商或由其提供或供應的串流股票報價服務的任何資料或材料並非亦不應被視為本行對於該供應商或串流股票報價服務的陳述或保證，而本行亦無責任於網上銀行供應該等資料或材料之前調查或核實其真確性或完整性。
9. The Streaming Stock Quote Service is provided by third party information provider and is for reference only. All such information is not intended to be relied on for any investment decision or other purposes.
串流股票報價乃跟據第三者提供之股票市場資料，只作參考用途。上述可提供的資料，請勿用作任何投資決定或其他用途的依據。

I agree with the above terms and conditions.
我已詳閱並同意及接受以上的服務條款及條件。

S.V.

Customer Signature(s) 簽署

Date 日期:

Name 客戶姓名: _____

FOR BANK USE ONLY				
For Branch			For Card Center	
Transaction Date	G/L Name		Input Date	Reference No.
	Income – Stocks Quote Subscription			Verified by
Cost Center Number	G/L Number	Verified By	For Securities Service	
	535761		Input Date	Input By